
Protokół nr XXXIX/2021 
z Sesji Rady Miasta Wisła  w dniu 22 grudnia 2021 roku, która odbyła się hybrydowo. 
 
Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Barbara Kędzior 
4. Piotr Madzia 
5. Alicja Pilch 
6. Tadeusz Pilch 
7. Zdzisław Pilch- online 
8. Piotr Pinkas 
9. Janusz Podżorski 
10. Piotr Polok 
11. Rafał Skurzok 
12. Andrzej Szalbót 
13. Bronisław Szalbót- online 
14. Sławomir Wantulok- online 
15. Mirosław Wójcik 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski rozpoczął obrady od powitania wszystkich 
przybyłych, stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 
Powitał Wiślańską Małą Kapelę, która przybyła na Sesję z kolędowaniem. 
Kapela wykonała kilka utworów, Przewodniczący wraz z Burmistrzem podziękowali za  miłą 
niespodziankę, wręczyli upominki i przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
 
2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 
 
Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 10 kilku uchwał, które były 
omówione na komisjach połączonych: 

p) w sprawie nadania nazwy rondu 
r) w sprawie zmiany uchwały XVI/236/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 26 marca 2020 r. 
w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Wisła 
s) zmieniająca Uchwałę Nr XXX/452/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
t) zmieniająca uchwałę nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
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u) zmieniająca uchwałę nr XIV/217/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 30 stycznia 2020 r. 
w sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 
nieruchomościach Gminy Wisła 
w) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 
z) zmieniająca uchwałę nr XII/173/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 24 listopada 2011 r. 
w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła poprosił o wprowadzenie dwóch projektów uchwał, które 
zostały omówione na komisjach połączonych: 
x) W sprawie ustalenia wysokości diet Radnych oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli 
y) W sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Wisła 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Wantulok 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta Wisła z dnia 25 listopada 2021 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta Wisła z dnia 25 listopada 2021 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Wantulok 
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4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miasta Wisła z dnia 6 grudnia 2021 roku 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miasta Wisła z dnia 6 grudnia 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Wantulok 
 
 
 
5. Wystąpienie zaproszonych gości. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma zaproszonych gości. Następnie  w imieniu  
Radnego Powiatowego Pana  Jana Poloczka  złożył wszystkim życzenia świąteczne 
i noworoczne. 
 
 
6. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 
 
Radni zadawali pytania do sprawozdania a odpowiedzi udzielał Burmistrz . Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodniczący poinformował, że w dniu wczorajszym odbyło się otwarcie nowo 
wyremontowanej drogi wojewódzkiej z udziałem Marszałka Województwa Śląskiego Pana 
Jakuba Chełstowskiego i Wicemarszałka Pana Wojciecha Kałuży. W związku z  tym poprosił 
Burmistrza o przekazanie ważnych informacji od  Marszałka w sprawie przyszłości Wisły- 
przedłużenia drogi do Obłaźca. Burmistrz powiedział, że odbiera to jako duży sukces. Urząd 
Marszałkowski zapewnił w Wieloletniej Prognozie Finansowej finansowanie budowy  
i projektowania na 2022 rok odcinka drogi od świateł na Polanie  do Gahury po stronie 
Kamieniołu. Obwodnica ta  nie będzie przecinała dwóch przejazdów kolejowych. Pan Marszałek 
przekaże więcej informacji  na Koncercie Noworocznym.  
 
 
7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji.  
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytała 
Przewodnicząca Komisji. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa odczytał. Radny Piotr Polok. Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu stanowi załącznik nr 
6 do protokołu. 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi odczytał 
Przewodniczący komisji. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta odczytał Przewodniczący 
Komisji. sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
 
8. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła.  
 
Przewodniczący Rady odczytał sprawozdanie które stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
9. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej od roku 
2022 i przyjęcie uchwały budżetowej na rok 2022:  
 
 
Przewodniczący Rady oddał głos Burmistrzowi, który powiedział: "Panie Przewodniczący, 
Wysoka Rado, na dzisiejszej Sesji po raz kolejny przedstawiam do zatwierdzenia projekt 
Uchwały Budżetowej na rok 2022 wraz z projektem uchwały Zmieniającą Wieloletnią Prognozę 
Finansową Miasta Wisły. Realizacja budżetu w 2022 roku będzie stanowić kolejne duże 
wyzwanie co jest konsekwencją chociażby negatywnych skutków pandemii, zwłaszcza 
w gminach o charakterze turystycznym i wdrażanej dużej reformie podatkowej określanej 
mianem  Polskiego Ładu. Podobne obawy towarzyszyły Nam w grudniu ubiegłego roku, 
niemniej jednak analiza wykonania dochodów budżetowych w bieżącym roku napawa Nas 
w miarę umiarkowanym optymizmem, więc zobaczymy jak to wszystko będzie się rozwijało 
w ciągu roku. Z drugiej strony galopujący wzrost cen, głównie mediów i usług komunalnych 
wymaga od Nas pełnego zaangażowania i analizy zasadności ponoszonych wydatków, ale też 
i szukania alternatywnych rozwiązań optymalizujących. Łączna kwota planowanych dochodów 
wynosi 64mln złote i jest ona niższa niż ta w 2021 roku o niespełna 1,4 mln złotych, zaś 
planowanie wydatków mamy na poziomie 76mln złotych. Wydatki majątkowe zostały 
zaplanowane na poziomie niespełna 20mln złotych co stanowi ponad 26% wszystkich wydatków 
i obejmują  głównie inwestycje z udziałem środków europejskich: przebudowa wiślanej trasy 
rowerowej, termomodernizacje budynków gminnych, budowę skansenu, modernizacja dróg 
gminnych, budowa wodociągu w Malince, kanalizacja na Parteczniku, nadbudowa Amfiteatru, 
dopłata którą realizujemy od kilku lat i muszę uspokoić wszystkich, który twierdzą, że w mieście 
nic się nie dzieje jeżeli chodzi o walkę ze smogiem bo kolejny ponad  1mln złotych 
zabezpieczony na walkę ze smogiem i wymianę źródeł ciepła. nabór pokaże na jakim poziomie 
jesteśmy w stanie realizować to zadanie. Więcej zadań inwestycyjnych zawiera tabela wydatków 
majątkowych na 2022 do której wszystkich zainteresowanych odsyłam. Nie przewidywane 
wcześniej obniżenie dochodów bieżących w roku 2022 przy wzrastających systemowo kosztach 
funkcjonowania miasta w poprzednich latach, następował równolegle inflacyjny wzrost tych 
dochodów i kosztów powinno nas niepokoić. przykładowo najwięcej środków przeznaczamy na 
rozwój oświaty, najlepiej to obrazuje rzeczywisty stan z którym muszą się zmierzyć finanse 
miasta. Pierwotnie zaplanowaliśmy na rok 2022 - 20mln  złotych, tj. 36% wszystkich wydatków 
bieżących, ale ostatecznie w drodze autopoprawki musiało nastąpić zwiększenie puli na 
wynagrodzenia o kolejny mln złotych, co łącznie daje niespełna 21mln złotych, co z budżetu 
państwa dostajemy niespełna 8,1mln złotych subwencji. Oznacza to zaangażowanie środków 
gminnych w wysokości 12, 9mln złotych. Informacyjnie muszę to zobrazować, że jest to kwota 
przewyższająca roczny wpływ podatku od nieruchomości płacony przez przedsiębiorców. 
W ostatnich latach lawinowo wzrósł udział naszych środków w finansowanie oświaty, 
przykładowo w 2015 roku przeznaczono tylko 6,3 mln złotych i ta tendencja raczej już jest 
niemożliwa do utrzymania. Dla  dobra naszej wiślańskiej społeczności oprócz obligatoryjnych 
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zadań gminy  realizujemy zadania fakultatywne które możemy ale nie musimy realizować. Sądzę, 
że  może przyjść taki czas gdzie zakres i wysokość finansowania będzie przedmiotem naszej 
dyskusji. i weryfikacji. Niezależne od powyższego wszystkie wydatki będziemy realizować 
w sposób celowy i oszczędny i efektywny aby móc sprawnie zarządzać majątkiem miasta 
i oczywiście realizować wszystkie potrzebne zadania i oczekiwania naszych mieszkańców jak 
i odwiedzających Wisłę turystów. Różnica miedzy wydatkami a dochodami miasta zaplanowana 
w kwocie 12mln złotych stanowi deficyt budżetu miasta, który zostanie sfinansowany ze 
środków, których wydatkowanie zostało zablokowane w 2021 roku bądź uzyskano dodatkowe 
wpływy podatkowe tzw wolne środki a po części z preferencyjnej pożyczki  z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Katowicach. Realizacja budżetu w roku 
2022  spowoduje nieznaczny spadek zadłużenia niemniej będzie on wynosił  około 22mln  
złotych, jest to znaczne obciążenie dla budżetu, jednak jego zaciągniecie w latach poprzednich 
było konieczne do tego by móc realizować duże projekty inwestycyjne w dużej mierze 
finansowanie było potrzebne aby zabezpieczyć wkład własny do projektów unijnych. Projekty 
uchwał były przedmiotem analizy na posiedzeniach poszczególnych komisji Rady Miasta 
i uzyskały w większości pozytywne opinie. W dniu 14 grudnia Regionalna Izba Obrachunkowa 
wydała pozytywne opinie o projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2022 oraz o projekcie  
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wisły. Przedkładane 
aktualne  projekt obejmują autopoprawki wynikające z tych opinii. Proszę Państwa o podjęcie 
Uchwały Budżetowej na rok 2022 i uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową 
Miasta Wisły, no i oczywiście o współpracę w działaniu na rzecz naszej wiślańskiej społeczności 
w roku 2022 w trakcie realizacji wszystkich naszych zaplanowanych działań. Dziękuję." 
Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi a następnie poinformował, że  w punkcie a jest 
przedstawienie projektów uchwał, które były szczegółowo omówione na komisjach Rady Miasta, 
w punkcie b są opinie wszystkich komisji Rady Miasta i są one pozytywne, w punkcie c jest 
opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, w  punkcie  d  jest dyskusja nad autopoprawkami. 
Zapytał  czy ktoś chce zabrać głos- nikt nie zabrał i  przeszedł do punktu e, który wobec 
powyższego nie miał  żadnego umocowania. Punkt f  -głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej.  Poprosił o przegłosowanie.  
 
a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej od 
roku 2022 i projektu uchwały budżetowej na rok 2022 wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami,
  
 
b) przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Miasta Wisła. 
Opinie komisji stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 
 
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach: o projekcie uchwały 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Wisła, o projekcie uchwały 
budżetowej 
 Opinie RIO stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 
 
d) dyskusja nad projektami uchwał uwzględniającymi zgłoszone autopoprawki, 
 
e) zgłaszanie i głosowanie propozycji zmian do projektów uchwał, 
 
f) głosowanie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej z uwzględnieniem 
przegłosowanych propozycji zmian z punktu e, 
 
Głosowano w sprawie: 
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głosowanie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej z uwzględnieniem 
przegłosowanych propozycji zmian z punktu e,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała XXXIX/537/2021 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
g)  
 głosowanie uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych propozycji zmian z punktu 
e. 
 
Przewodniczący poprosił o głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
głosowanie uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych propozycji zmian z punktu 
e..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
Uchwała XXXIX/536/2021 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Burmistrz podziękował za przyjęcie tych uchwał. Powiedział, że wszyscy jesteśmy tego 
świadomi już po trzech latach chociażby tej kadencji,  że w trakcie realizacji budżetu dochodzi do 
wielu zmian, korekt budżetu, wpadają kolejne zadania, z niektórych trzeba rezygnować, i  
nie przypuszcza by było inaczej i w roku następnym.  
 
 
10. Podjęcie następujących uchwał:  
 
 
a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 
dofinansowanie transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 
 
Przewodniczący powiedział, że pojawiła się autopoprawka zgłoszona przez Radę. Burmistrz 
powiedział, że pomoc finansowa była szeroko dyskutowana, rozumie obawy Radnych. Nie umie  
wytłumaczyć argumentacji Powiatu, gdyż  wyliczeń i informacji ze strony Powiatu 
Cieszyńskiego nie otrzymał.  Przekaże informacje o takim poziomie finansowania o którym była 
mowa  w dniu wczorajszym. Równocześnie Burmistrz chce uspokoić  słuchaczy, że  ten poziom 
jest zweryfikowany o poziom inflacji, to nie jest tak że dofinansowanie do komunikacji 
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powiatowej zostało obcięte, mało tego zostało zwiększone w sposób taki jaki został 
przedstawiony przez Radę Miasta.   
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 
dofinansowanie transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
 
Uchwała XXXIX/538/2021 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
 
b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko Biała z przeznaczeniem na 
prowadzenie Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko Biała z przeznaczeniem na prowadzenie 
Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała XXXIX/539/2021 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
 
c) w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2022 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2022.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
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PRZECIW (1)  
Bronisław Szalbót  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  
Stanisław Cieślar, Tadeusz Pilch  
 
Uchwała XXXIX/540/2021 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
 
d) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała XXXIX/541/2021 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
 
 
e) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
alkoholowych na rok 2022  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
alkoholowych na rok 2022.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała XXXIX/542/2021 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
 
f) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
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Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
 
Uchwała XXXIX/543/2021 stanowi załącznik nr 19 do protokołu . 
 
g) w sprawie pokrycia w roku 2021 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 
z dochodów własnych Gminy Wisła  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie pokrycia w roku 2021 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 
z dochodów własnych Gminy Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Tadeusz Pilch 
Uchwała XXXIX/544/2021 stanowi załącznik nr 20 do protokołu . 
 
Burmistrz zabrał głos i powiedział, że jesteśmy jedną z gmin która ma ustanowiony poziom 
opłaty na chyba jednym z najniższych i  ta cena jest nierealna do utrzymania na rok nasępny, 
więc pewnie w styczniu będziemy musieć przystąpić do korekty, którą spróbujemy zaplanować 
na poziomie najniższym w Powiecie Cieszyńskim. albo jednym z najniższych. Są miejscowości, 
które od kilku miesięcy naliczają opłatę na poziomie 36-35 zł, mam nadzieję, że zmieścimy się 
na poziomie 30zł. Niemniej jednak dzisiejsza uchwała jest decyzją która ogranicza możliwości 
realizacji różnego rodzaju innych zadań gminy właśnie w celu ochrony mieszkańców i dopłaty do 
systemu. Będziemy szukali możliwości ograniczenia  większych wpływów do sytemu bo ten 
system powinien się samorealizować. 
 
 
h) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
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Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
 
 
Uchwała XXXIX/545/2021 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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i)  
 w sprawie ustalenia wykazu wydatków Gminy Wisła, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2021  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie ustalenia wykazu wydatków Gminy Wisła, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2021.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała XXXIX/546/2021 stanowi załącznik nr 22 do protokołu . 
 
 
j) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:   
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała XXXIX/547/2021 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 
 
k) zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie 
ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.   
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Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:   
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała XXXIX/548/2021 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 
 
l) w sprawie ogłoszenia roku 2022 rokiem obchodów jubileuszu 60- lecia nadania praw miejskich 
Miastu Wisła  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie ogłoszenia roku 2022 rokiem obchodów jubileuszu 60- lecia nadania praw miejskich 
Miastu Wisła.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała XXXIX/549/2021 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
 
 
m) w sprawie zmiany uchwały XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej pobrania i wykorzystania  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej pobrania i wykorzystania.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:   
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
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Uchwała XXXIX/550/2021 stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
 
 
n) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Wisła na 2022 rok  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Wisła na 2022 rok.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała XXXIX/551/2021 stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
 
 
o) ogłaszającą jednolite teksty uchwał stanowiących akty prawa miejscowego  
 
Głosowano w sprawie:  
ogłaszającą jednolite teksty uchwał stanowiących akty prawa miejscowego.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
 
Uchwała XXXIX/552/2021 stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
 
 
p) w sprawie nadania nazwy rondu  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że na komisjach połączonych  zapadła decyzja nadania 
nazwy rondu "Rondo na Jaworniku". Następnie głos zabrał Radny Rafał Skurzok, który 
powiedział, że w dniu wczorajszym długo Rada dyskutowała na ten temat i zaproponował, żeby 
nazwa była jednak bardziej odpowiednia i zawnioskował nazwę" Rondo doliny Jawornik 
w Wiśle".  
 
Wniosek  o nadanie nazwy rondu "Rondo doliny Jawornik w Wiśle":  
Głosowanie w sprawie nadania nazwy rondu " Rondo doliny Jawornik w Wiśle".  
 
Wyniki głosowania  
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ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (3)  
Roman Cieślar, Tadeusz Pilch, Rafał Skurzok  
PRZECIW (10)   
Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  
Barbara Kędzior, Sławomir Wantulok  
 
Przewodniczący poinformował, że wniosek Pana Radnego nie przeszedł i poprosił o głosowanie 
o nadanie nazwy rondu "Rondo na Jaworniku"  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nadania nazwy rondu.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Rafał Skurzok  
 
Uchwała XXXIX/553/2021 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
 
 
r) w sprawie zmiany uchwały XVI/236/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 26 marca 2020 r. 
w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Wisła 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały XVI/236/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 26 marca 2020 r. w sprawie 
uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (14)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
 
Uchwała XXXIX/554/2021 stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
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s) zmieniająca Uchwałę Nr XXX/452/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Uchwałę Nr XXX/452/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)  
Roman Cieślar, Zdzisław Pilch, Bronisław Szalbót  
 
 
Uchwała XXXIX/555/2021 stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  
 
t) zmieniająca uchwałę nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
 
Radny Rafał Skurzok powiedział, że  w dniu wczorajszym długo był dyskutowany  ten temat. 
Uważa,  że uchwała ta zostaje podjęta za wcześnie, gdyż będzie obowiązywała od roku 2023, 
i poprosił żeby sobie dać czas jeszcze w tym roku bo i tak postępowanie przetargowe będzie 
przygotowywane za pól roku. Radny rozumie, że system trzeba uszczelniać bo nie jest to tylko 
nasz problem, ale całego kraju. Wczoraj też w ramach długiej dyskusji na ten temat padło kilka 
ciekawych pomysłów. Radny proponuje żeby lobbować w Sejmie o to żeby powalczyć o zmiany 
ustawy śmieciowej lub w ramach być może Beskidzkiej 5 znaleźć wspólne rozwiązanie do walki 
z monopolem który panuje na naszym terenie. W związku z tym uważa, ze ta uchwała jest za 
wcześnie podejmowana i poprosił o  to aby tej uchwały dzisiaj nie podejmować.  
Na to odpowiedział Burmistrz, że nie jest to wcześnie a wręcz według niego późno. Obawia się, 
że wzorem lat poprzednich gdy za każdym razem byliśmy spóźnieni, żeby objąć to przetargiem. 
Jednocześnie jest to na tyle wcześnie, że można wprowadzać do tych rozwiązań korekty i można 
nad tymi rozwiązaniami jeszcze dyskutować. Burmistrz będzie temat ten pchać do przodu 
dlatego, że problem galopujących cen to nie jest kwestia  którą jesteśmy w  zatrzymać. Tą 
uchwałą Burmistrz chce uregulować kwestię nieuczciwego podejścia niektórych 
przedsiębiorców, a cena rośnie też dlatego, że coraz więcej śmieci oddajemy. W systemie jest 
przyrost o 20% w stosunku rok do roku. Jeżeli chodzi o Beskidzką 5 to  chyba będzie nierealne 
bo dwie gminy  z tego całkowicie odpadają jak Szczyrk i Ustroń. Burmistrz zdaję sobie sprawę 
z tego, że jest to temat bardzo trudny,  ale chcę wiedzieć w którym kierunku ma iść. Jest problem 
dialogu jeżeli chodzi o cały powiat bo  gminy niechętnie   podchodzą do  wspólnego rozwiązania 
problemu (wspólny przetarg, biokompostownia, ujednolicenie cen w powiecie). 
Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że zachęca do przegłosowania dzisiaj uchwały, bo 
rozmawia ze zwykłymi mieszkańcami, którzy nie prowadzą pensjonatów, kwater i jest mu ich żal 
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bo oni widzą jak niektóre osoby prowadzące pensjonaty są nieuczciwe i wykładają worki do 
systemu, a my nic nie robimy tylko podnosimy ceny. Przewodniczący przypomniał, że już chyba 
trzy uchwały w tej kwestii przepadły i poprosił o  przegłosowanie.  
Radny Rafał Skurzok powiedział, że jak ktoś jest nieuczciwy to się go ściga, a ta uchwała 
nie obniży opłat. Obawia się, że przyjmując uchwałę temat będzie zamknięty, a nie podjęcie 
uchwały spowoduje, że temat będzie żył. 
Radny Tadeusz Pilch powiedział, że jego zdaniem to jest bubel zrobiony od góry przez 
rządzących   i teraz rykoszetem dostają wszystkie gminy i dziwi go to, że inne gminy to 
akceptują.  Zdaniem Radnego trzeba iść z całej siły w  kierunku żeby to lobbować, zdaję sobie 
sprawę, że  jako miasto  nie jesteśmy w stanie sami nic zrobić. Radny jest  przeciwko uchwale, 
ale doskonale rozumie Burmistrza. 
Burmistrz odpowiedział, że zgadza się z tym wszystkim w 100%, i dlatego musimy  mówić, że 
są nieprawidłowości. Temat jest bardzo trudny.  
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania   
ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne:  
ZA (6)  
Stanisław Cieślar, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
PRZECIW (5)  
Roman Cieślar, Piotr Madzia, Tadeusz Pilch, Rafał Skurzok, Bronisław Szalbót  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)  
Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Andrzej Szalbót  
 
 
Uchwała XXXIX/556/2021 stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
 
u) zmieniająca uchwałę nr XIV/217/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 30 stycznia 2020 r. 
w sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 
nieruchomościach Gminy Wisła  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę nr XIV/217/2020 Rady Miasta Wisła z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie 
korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym nieruchomościach 
Gminy Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)   
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
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Uchwała XXXIX/557/2021 stanowi załącznik nr 33 do protokołu . 
 
 
w) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0   
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała XXXIX/558/2021 stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
 
 
x) W sprawie ustalenia wysokości diet Radnych oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli 
 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie ustalenia wysokości diet Radnych oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
PRZECIW (2)  
Barbara Kędzior, Rafał Skurzok  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)   
Zdzisław Pilch   
 
Uchwała XXXIX/559/2021 stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  
 
 
y) W sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Wisła  
 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
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Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała XXXIX/560/2021 stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
 
 
z) zmieniająca uchwałę nr XII/173/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 24 listopada 2011 r. 
w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę nr XII/173/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 24 listopada 2011 r. w sprawie 
określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0   
 
Wyniki imienne:  
ZA (15)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch,
  Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik  
 
Uchwała XXXIX/561/2021 stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
 
 
11. Interpelacje i zapytania  
 
Członek Zarządu Osiedla Wisła Centrum  Mirosław Szarzec zapytał Burmistrza czy są jakieś 
wieści w sprawie przejścia dla pieszych na ulicę Prusa obok Świerku. Burmistrz odpowiedział, że 
wczoraj rozmawiał z Dyrektorem Taborem i umówił się na analizę tego tematu na styczeń, bo 
również ZDW będzie zmieniać organizację ruchu. Firma będzie wracała do różnych prac na 
wiosnę. Dyrektor potwierdził, że nie ma żadnej możliwości prawnej wyznaczenie chodnika po 
drugiej stronie ulicy, gdyż musieliby wejść  w teren PKP a obecnie PKP związane jest projektem 
unijnym i nie jest w stanie dać prawa dysponowania wejścia w swój teren.  
 
 
12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania  
 
Przewodniczący Rady  poinformował, że w punkcie tym nic nie ma i przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad.   
 
 
13. Komunikaty i informacje  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęła odpowiedź z PKP w sprawie muru 
oporowego. Pismo będzie dostępne dla radnych na eSesja. 
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Burmistrz powiedział, że  jeszcze zapyta czyj  w takim razie jest ten mur skoro jest na 
nieruchomości PKP. 
Radny Andrzej Szalbót podziękował  i poprosił, żeby jednak ciągnąć ten temat dalej.  
Przewodniczący Rady powiedział, że miasto Oświęcim prowadzi aplikację,  która wyłapuje 
osoby mieszkające na terenie gminy a nie uiszczające opłaty śmieciowej. Zaproponował, żeby 
u nas wypróbować taką aplikację. Burmistrz polecił Kierownik RGŚ próbę rozpoznania tematu.  
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Obłaziec Monika Lipińska zapytała czy została 
podjęta decyzja odnośnie budynku na przestanku kolejowym na Obłaźcu. Burmistrz powiedział, 
że budynek należy do PKP, a jest  problem na styku konserwator zabytków-kolej. Jako  miasto  
jesteśmy w stanie pomóc, mamy pomysł na to, możemy  wskazać miejsce i uczestniczyć 
w rewitalizacji tego obiektu. Natomiast Burmistrz  jako samorząd pałeczki nie przejmie 
chociażby ze względu na to, że ma szereg zadań własnych które musi realizować. Niemniej 
jednak budynek zasługuje na to żeby go zrewitalizować. Burmistrz  jest otwarty na rozmowy 
i czeka na sygnał z PKP. Przewodnicząca powiedziała, że dla wielu ludzi budynek ma wartość 
historyczną, zaproponowała dla niego miejsce na terenie Centrum Edukacji Ekologicznej, jako 
dom do apiterapi. Burmistrz odpowiedział, że pomysłów będzie mnóstwo,  fajnie by  było w tym 
budynku na przykład   zaznaczyć historię budowy kolei do Wisły. Burmistrz chciałby, żeby  
budynek znalazł swoje miejsce na terenie miasta (np. na terenie Centrum Przesiadkowego) 
i pełnił ciekawą funkcje.   
 
 
14. Wolne wnioski.  
 
Przewodniczący Rady i Burmistrz  złożyli wszystkim życzenia świąteczne i podziękowali za 
cały rok współpracy.   
 
15. Zamknięcie obrad sesji.  
 
Przewodniczący Rady zakończył obrady XXXIX Sesji Rady Miasta Wisła.  
 
  
Protokołowała: Justyna Pilch 
 

   

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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